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PROTOKÓŁ nr XXVI/13 
 
z XXVI sesji Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu 27 sierpnia 2013 roku w godz. od 1100 

– 1235 w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Żerkowie przy ul. Mickiewicza 5. 
 
 XXVI sesja Rady Miejskiej Żerkowa została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2013 r., poz. 594). 
W sesji uczestniczyło: 15 radnych na ogólny stan radnych 15. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

1) Sołtysi Gminy Żerków 
Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
oraz 
2. Jacek Jędraszczyk   - Burmistrz Miasta i Gminy Żerków 
3. Bronisława Rogacka    - Skarbnik Gminy Żerków, 
4. Michał Surma    - Sekretarz Gminy, 
5. Zygmunt Meisnerowski  - radny Rady Powiatu Jarocińskiego, 
6. Danuta Wilak    - dyrektor SP w Dobieszczyźnie 
7. Wojciech Waszak   - były dyrektor GZEAS w Żerkowie, 
10. Przedstawiciele mediów:  - „Gazeta Jarocińska”, „Życie Jarocina” 
 

Porządek obrad XXVI sesji Rady Miejskiej Żerkowa wraz z zaproszeniem przekazano radnym  
w dniu 16 sierpnia 2013 roku na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej Żerkowa. 

 
Punkt 1 – Otwarcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Żerkowa Pan Grzegorz Andraszak o godz. 1100 otworzył XXVI 
sesję Rady Miejskiej. Powitał Burmistrza Miasta i Gminy Żerków, Skarbnika Gminy, Sekretarza 
Gminy, radnych powiatowych, radnych Rady Miejskiej  Żerkowa, sołtysów oraz przedstawicieli 
lokalnych gazet i pracowników Urzędu. 

 
Punkt 2 – Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczyło 15 radnych, a zatem Rada jest władna 
podejmować prawomocne uchwały. 

 
Punkt 3 – Przedstawienie porządku obrad sesji. 
Przewodniczący przedłożył propozycję porządku obrad XXVI sesji Rady Miejskiej Żerkowa 
w następujący brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXV Sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
5. Interpelacje i zapytania radnych.   
6. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na  XXV sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
7. Rozpatrzenie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) wyrażenia opinii o zakwalifikowaniu dróg dojazdowych do gruntów rolnych  
w celu przebudowy w roku 2014, 

2) nabycia nieruchomości w miejscowościach: Chrzan, Pawłowice,  Laski, 
3) powierzenia realizacji zadania publicznego w zakresie opieki dziennej w Środowiskowym 

Domu Samopomocy w Czerminie.  
4) wprowadzenia zmian do budżetu na 2013 rok, 
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8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Żerków i informacja o kształtowaniu 
się Wieloletniej Prognozy w I półroczu 2013 roku. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne głosy, wnioski i komunikaty.  
11.  Zamknięcie obrad sesji.    
Radni Rady Miejskiej Żerkowa przyjęli jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się” powyższy porządek obrad. 
/Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 

 
Punkt 4 – Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
Protokół z XXV sesji Rady Miejskiej Żerkowa przyjęto jednogłośnie: 15 głosów „za” przy 15 
radnych na sali obrad. 
Protokół z obrad XXV sesji Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu 24 czerwca 2013 r. został 
wyłożony do wglądu na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady dniu 16 sierpnia 2013 roku 
oraz  przed obradami sesji i biurze Rady Miejskiej. 

 
Punkt 5 – Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Jan Barański – poinformował Burmistrza, że przy remontowanej sali wiejskiej jeden 
odcinek kanalizacji został źle wykonany tj. źle osadzono studzienkę, którą należy poprawić.  
Burmistrz odpowiedział, że jest mu przykro, że radny po czasie składa  taką informację, a nie  
w trakcie realizacji zadania, na którą w tej chwili nie może odpowiedzieć. 
Radna Barbara Królak – zapytała, czy na spotkaniu z przedstawicielami Agencji Rolnej Skarbu 
Państwa zostały podjęte decyzje wiążące w celu przekazania dwóch działek i dróg  
w Przybysławiu. Podkreśliła, że wie iż Agencja zatrudniła firmę, która dokonuje wykoszeń rowów 
i działek przy byłym ośrodku? 
Radna Maria Sołtysiak zwróciła się z pytaniem do radnego powiatowego pana Zygmunta 
Meisnerowskiego o odcinek drogi od krzyża w Stęgoszy w stronę Chrzana, czy są  jakieś plany  
w tym względzie, czy zapotrzebowanie złożone do końca września na nowy rok budżetowy będzie 
uwzględnione przez Powiat? 
Radny powiatowy  Zygmunt Meisnerowski – odpowiedział, że koniecznie jest aby złożyć wniosek 
do końca września na wykonanie modernizacji tej drogi. Zaznaczył, że w ubiegłym roku żaden 
wniosek radnych z terenu gminy Żerków nie został uwzględniony w budżecie Powiatu, ponieważ 
nie było spójności w głosowaniu. 
Radna Maria Sołtysiak – zapytała radnego powiatowego, czy wykonanie rowów w rejonie 
Stęgoszy będzie miało miejsce? 
Radny powiatowy  Zygmunt Meisnerowski – odpowiedział, że sprawę wykonania rowów należy 
zgłosić do Dyrektora Zarządu Dróg pana Mariana Kaczmarka.  
Radny Piotr Tomczak – zapytał, czy będą kosze przed salami wiejskimi? 
 
Punkt 6 – Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXV sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady na podstawie materiałów opracowanych dla 
radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła jednogłośnie bez uwag, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Punkt 7 – Podjęcie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

 
1) wyrażenia opinii o zakwalifikowaniu dróg dojazdowych do gruntów rolnych 

w celu przebudowy w roku 2014, 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Radna Maria Sołtysiak – zwróciła uwagę, że w uzasadnieniu do uchwały w sprawie przebudowy 
dróg nie jest uwzględniony Miniszew. 
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 15 
głosów „za”, 0 głosów „przeciw, 0  głosów „wstrzymujących” się w obecności 15 radnych na sali 
w trakcie głosowania. 
Uchwała Nr XXVI/168/13 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 sierpnia 2013 r. w sprawie 
wyrażenia opinii o zakwalifikowaniu dróg dojazdowych do gruntów rolnych w celu przebudowy  
w roku 2014, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

2) nabycia nieruchomości w miejscowościach: Chrzan, Pawłowice,  Laski, 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Radna Maria Sołtysiak – zwróciła uwagę, że w załączniku do uchwały brak powierzchni działki, 
dotyczącej właściciela Józefa Andraszaka. 
Po wyjaśnieniach Sekretarza Gminy, załącznik do projektu uchwały uzupełniono o brakującą 
pozycję w tabeli wykazu przez  wypisanie 30 m2 powierzchni, dotyczącej nieruchomości 
właściciela pana Józefa Andraszaka.  
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 15 
głosów „za”, 0 głosów „przeciw, 0  głosów „wstrzymujących” się w obecności 15 radnych na sali 
w trakcie głosowania. 
Uchwała Nr XXVI/169/13 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 sierpnia 2013 r. w sprawie nabycia 
nieruchomości w miejscowościach: Chrzan, Pawłowice, Laski, stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu. 
 

3) powierzenia realizacji zadania publicznego w zakresie opieki dziennej 
w Środowiskowym Domu Samopomocy w Czerminie.  

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw, 0  głosów „wstrzymujących” się w obecności 15 radnych na sali w trakcie 
głosowania. 
Uchwała Nr XXVI/170/13 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 sierpnia 2013 r. w sprawie 
powierzenia realizacji zadania publicznego w zakresie opieki dziennej w Środowiskowym Domu 
Samopomocy w Czerminie, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

4) wprowadzenia zmian do budżetu na 2013 rok. 
Przewodniczący poprosił Skarbnika Gminy panią Bronisławę Rogacką. o przedstawienie 
projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że ogółem zwiększa się budżet na rok 2013 po stronie:  

• dochodów do kwoty 36.007.395,20 zł, z tego: 
- dochody bieżące w kwocie 33.212.060,43 zł 
- dochody majątkowe w kwocie 2.795.334,77 zł 

Podkreśliła, że dochody obejmują  dotacje celowe na realizację zadań z zakresu administracji 
rządowej i innych zleconych odrębnymi ustawami w wysokości 4.768.078,09 zł; na realizację 
zadań w drodze umów lub porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego  
w wysokości 135.000 zł oraz dotacje i środki zewnętrzne w wysokości  2.995.313,77 zł 

• wydatków do kwoty 41.426.590,34 zł z tego: 
- wydatki bieżące w kwocie 31.682.193,98 zł 
- wydatki majątkowe w kwocie 9.744.396,36 zł 

Skarbnik Gminy przedstawiła wydatki, które obejmują w szczególności: 
1) realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zleconych odrębnymi 

ustawami w wysokości 4.768.078,09 zł, 



 4 

2) realizację zadań realizowanych w drodze umów lub porozumień między jednostkami 
samorządu terytorialnego w wysokości 178.300,00 zł, 

3) programy finansowane z udziałem środków europejskich 7.180.374,31 zł. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że Wojewoda Wielkopolski zwiększył plan: 

• dotacji celowej w dziale 852 rozdz. 85216 o kwotę 18.186,00 zł na dofinansowanie 
wypłat zasiłków stałych i w rozdz. 85214 o kwotę 13.556,00 zł na dofinansowanie na 
wypłaty zasiłków okresowych, 

• dotacji celowej o kwotę 1.979,- zł z przeznaczeniem na dofinansowanie składek na 
ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające świadczenia z pomocy społecznej, 

• dotacji celowej w rozdz. 85219 o kwotę 900,- zł na realizację zadań z zakresu administracji 
rządowej na wypłacenie wynagrodzenia za obsługę tego zadania, 

• dotacji celowej w rozdz. 85219 o kwotę 900,- zł na realizację zadań z zakresu administracji 
rządowej na wypłacenie wynagrodzenia za obsługę tego zadania. 

Ponadto zwiększono plan w rozdz. 85295 o kwotę 101.150,00 zł z przeznaczeniem na 
realizację programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” 
Skarbnik Gminy podkreśliła żeby urealnić plan dochodów dokonano zmian  
w poszczególnych działach, rozdziałach klasyfikacji budżetowej jak również dokonano 
przesunięć w planie wydatków w: 

•  dziale 010 - przesunięto plan z podatku VAT 100.000,00 zł na remonty sieci wodociągowej 
70.000,00 zł i 30.000,00 zł na zakup podchloru oraz  masy aktywnej dla SUW Komorze, 

• dziale 600 - zmniejszono plan budowy dróg we wsi Chrzan o kwotę 230.000,00 zł, gdyż drogi 
te zakwalifikowano do dofinansowania ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych  
z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego  w roku 2014, 

• dziale 700 - zwiększono plan o 20.000,00 zł na remont mieszkań komunalnych w Śmiełowie, 
• dziale 750 rozdz. 75011 - przesunięto między paragrafami kwotę 2.420,00 zł a w rozdz. 75022 

kwotę 700,- zł, 
• rozdziale 75023 przesunięto w planie ogółem kwoty o wartości 41.000,00 zł  

w paragrafach. Zmniejszono plan - umowa zlecenie i opłaty za energię  
a zwiększono opłaty na PFRON i usługi związane z dozorem sieci i programów 
komputerowych, 

• dziale 801 rozdz. 80101 - przeniesiono na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia rocznego 
1.600,00 dla pracowników będących na zasiłkach macierzyńskich w 2012 r. zgodnie z ustawą  
z 10 maja 2013 r. poz. 746 tj. Szkoła Chrzan - 1.030,00 zł ( z § 4370-670,00 zł i § 4410-
360,00 zł), S.P Dobieszczyzna - 570,- zł (z §4120); przeniesiono 2.000,- zł na opłaty za 
internet dla S.P w Żerkowie (z § 4370 - 1.500,- zł i § 4410 - 500,- zł). Następnie w rozdz. 
80113 zmniejszono plan wydatków na dowozach o kwotę 145.000,- zł przeznaczając środki 
modernizację pomieszczeń mieszkalnych na sale komputerowe z wyposażeniem w szkole 
przy ul. Kolejowa w Żerkowie i dotyczy rozdz. 80101, 

• rozdziale 80114 – przeniesiono kwotę 160,- zł na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia 
rocznego dla pracownika będącego na zasiłku macierzyńskim w 2012 r. zgodnie  
z obowiązująca ustawą, 

• dziale 851 - dokonano drobnych przesunięć w ramach rozdziału na wydatki związane  
z wyjazdem dzieci z świetlic socjoterapeutycznych. Zadanie to jest realizowane ze środków 
uzyskanych ze sprzedaży napojów alkoholowych.  

• dziale 852 - dokonano przesunięć między paragrafami i rozdziałami w związku ze zmianą 
porozumienia pomiędzy Wojewodą Wielkopolskim a Gminą Żerków, 

• dziale 854 rozdz. 85417 - przeniesiono w ramach rozdziału kwoty 3.080,- zł na wypłatę 
wynagrodzenia - umowa zlecenie dla kierownika schroniska przy Szkole Podstawowej  
w Żerkowie, 

• dziale 900 rozdz. 90001 - zaplanowano wydatek w § 4390 nie mający zastosowania, który  
przesunięto na inne planowane wydatki w ramach danego działu,, 
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• rozdziale 90003 - zwiększono plan o kwotę 230.000,- zł na zakupy (ciągnik z przyczepą, 
samochód dostawczy), 

• rozdziale 90004 - zwiększono plan o 3.000,- zł na zakup kwiatów na zieleńce, 
• rozdziale. 92605 - zwiększono plan o 17.000,- zł na pozostałe usługi związane z opłatą obozu 

sportowego, utrzymaniem boisk sportowych w Żerkowie, Dobieszczyźnie oraz sali sportowej 
w Chrzanie. Natomiast kwotę 700,- zł przesunięto z wynagrodzenia na opłacenie składek ZUS 
dla animatora w Dobieszczyźnie. Wcześniej Rada przyjęła kwotę na wynagrodzenie, ale nie 
uwzględniono środków na składki ZUS.  

Skarbnik gminy zwróciła się do radnych o przyjęcie zmian, które są niezbędne w celu 
prawidłowego wykonania budżetu. 
Radny Bogdan Bożejewicz – zapytał, czy zabrakło na ZUS? 
Skarbnik Gminy – z zaplanowanej kwoty na wynagrodzenie przesunięto środki na ZUS. 
Pierwotnie zakładano, że animator zostanie wcześniej zatrudniony, ale Burmistrz zatrudnił go  
później, więc z zaplanowanych środków przesunięto na opłacenie składek ZUS. 
Radny Bogdan Bożejewicz – przypomniał, że w zakupach inwestycyjnych zgodnie  
z ustaleniami, Skarbnik Gminy nie wymieniła zakupu pługa do odśnieżania. 
Skarbnik Gminy – odpowiedziała, że uchwała zostanie uzupełniona o zakup pługa do 
odśnieżania,  
Radny Wojciech Raś – w jakim terminie zakupy zostaną dokonane? 
Sekretarz Gminy _ odpowiedział, że najpierw należy przystąpić do ustaleń technicznych  
i przygotować specyfikację warunków zamówienia i ogłosić przetarg. Podkreślił, że jest to 
kwestia jednego miesiąca. Chcemy jak najszybciej tak aby w październiku już był. 
Radna Barbara Królak – zapytała, czy kwota 145 tys. zł została przeznaczona na 
modernizację pomieszczeń mieszkalnych? 
Skarbnik Gminy – odpowiedziała, że tak. 
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 15 
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na 
sali w trakcie głosowania. 
Uchwała Nr XXVI/171/13 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 sierpnia w sprawie 
wprowadzenia zmian do budżetu w 2013 rok stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Punkt 8 – Informacja z przebiegu wykonania budżetu Gminy Żerków i informacja  
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy w I półroczu 2013 roku. 
Przewodniczący powiedział, że powyższe informacje szczegółowo omówiono na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej Żerkowa. Radni zaakceptowali realizację 
wykonania budżetu za I półrocze 2013. 
Przewodniczący zapytał czy są pytania  dotyczące informacji?. 
Radni nie zgłosili pytań. 
W wyniku głosowania informacja z przebiegu wykonania budżetu Gminy Żerków  
i informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy w I półroczu 2013 roku została 
przyjęta większością: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”  
w obecności 15 radnych na sali w trakcie głosowania. 
 
Punkt 9 - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący - zwracając się do Burmistrza poprosił o udzielenie odpowiedzi na złożone 
zapytania radnych. 
Burmistrz - zabierając głos najpierw nawiązał do realizacji zadań inwestycyjnych w oświacie 
i zaprosił radnych po sesji na wizję modernizacji mieszkania przeznaczonego na sale 
komputerowe w Szkole Podstawowej przy ul. Klejowej w Żerkowie. Następnie odpowiedział 
na pytanie radnej Barbary Królak dotyczące przekazania dwóch działek i dróg  
w Przybysławiu. Wyjaśnił, że z Agencji nie było żadnej odpowiedzi jedynie przyjechał 
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fotograf, który zrobił zdjęcia omawianym obiektom. Gmina w budżecie na ten cel 
zabezpieczyła środki na uporządkowanie terenu, które będzie można uruchomić dopiero po 
przekazaniu działek.  
Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego P. Tomczaka wyjaśnił, że są to tereny otwarte 
ogólnodostępne i jeżeli jest robiona impreza przez organizatora to powinien śmieci  
uporządkować w własnym zakresie. Każdy mieszkaniec jest opodatkowany i nie ważne ile 
koszy w danym miesiącu śmieci wystawi. Uważał, że w tej sprawie organizator powinien się 
dogadać z opiekunem sali. 
Burmistrz zwracając się do radnej Marii Sołtysiak wyjaśnił, że rowy zostały zgłoszone panu 
Kaczmarkowi dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych, który obiecał, że będą kopane rowy 
przy drodze powiatowej Żerków – Raszewy i przy tym zadaniu jest planowane kopanie rowu 
w Stęgoszy. Uważał, że można jeszcze sprawę monitować. 
 
Punkt 10 - Wolne głosy i wnioski. 
Burmistrz będąc przy głosie zwrócił się z apelem do radnego i Pani Sołtys aby informować 
mieszkańców Chrzana, że mogą podłączyć swoje posesje do sieci kanalizacji sanitarnej. 
Burmistrz mówiąc to obawiał się, że może powtórzyć się sytuacja z budowy I etapu 
kanalizacji, kiedy mieszkańcy odkładali na później podłączenie swoich posesji i niektórzy nie 
podłączyli się do dziś Podkreślił, że jest zakaz podłączania rynien, czy też gnojowicy lub 
przepompowywania ścieków z szamb. 
Kolejną informację jaką przedstawił Burmistrz dotyczyła zatwierdzenia przez Zarząd Woj. 
Wielkopolskiego w dniu 14 sierpnia br. listy operacji dla działania na podstawowe usługi dla 
gospodarki ludności wiejskiej, realizowanego w ramach programu „Rozwoju obszarów 
wiejskich w latach 2007 – 2013 w zakresie gospodarki wodno-ściekowej. Sprawa dotyczy 
pozytywnej weryfikacji realizacji zadania budowy sieci kanalizacji sanitarnej  
w miejscowościach: Bieździadów i Stęgosz II i III etap, które zostało ujęte na liście pod 
pozycją 33. Umowa zostanie podpisana z Departamentem Programów Rozwoju Obszarów 
Wiejskich w miesiącu  wrześniu i później przez Urząd zostanie ogłoszony przetarg na 
wykonawstwo. Burmistrz podkreślił, że na listę rankingową były złożone 123 wnioski,  
a dostało się 109, a na dofinansowanie zakwalifikowały się 53 gminy. Dofinansowanie będzie 
wynosiło 1881 tys. zł z czego 1200 tys. zł zostało wykorzystane na I etap. Gmina także będzie 
starać się o środki preferencyjne z WFOŚiGW, które w części są umarzalne (do 40%), 
ponieważ część terenów Bieździadowa jest w Parku Krajobrazowym, Podkreślił, że jest to 
ogromna szansa na korzystne finansowe rozstrzygnięcia, które dla budżetu są sprawą 
priorytetową. 
Burmistrz przedstawił jak wygląda realizacja podatku „śmieciowego” oraz zbiórka odpadów 
komunalnych na terenie gminy. Powiedział, że na planowaną wpłatę ok. 110 tys. zł, 
mieszkańcy wpłacili 93 tys. zł, brakuje ok. 17.260 zł. Burmistrz zaznaczył, że patrząc na listę 
są to osoby, które zapomniały, ponieważ przy opłatach innych należności nie było z nimi 
problemu. Dlatego postanowiono do tych osób przedzwonić i przypomnieć o należnym 
podatku, koszt upomnień jest znacznie wyższy niż wykonanie telefonu. 
Burmistrz poinformował także o: 

• dożynkach powiatowych, które odbędą się 8 września 2013 r. mszą św. w  kościele 
w Magnuszewicach, przemarsz korowodu, a o15.30 odbędzie się część obrzędowa  
i artystyczna później będzie zabawa. W związku z tym poprosił Przewodniczącego  
o wyznaczenie delegacji.  

• Zajeździe Zaścianku w Śmiełowie, który odbędzie się 8 września 2013r.  
o godz. 13.00. Poprosił Jakuba Antkowiaka o przedstawienie programu, 

• planowanych w roku 2014 dożynkach diecezjalno–powiatowo-gminnych  
w Żerkowie,  
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• udziale w dożynkach w Lubini Małej, Chrzanie i Szczonowie. Wyraził pełne 
uznanie dla mieszkańców tych miejscowości, którzy biorą na siebie ciężar  
organizacji imprezy, 

• o ogłoszonym konkursie przez lokalną grupę działania dla wniosków małych 
projektów w celu realizacji małych placów zabaw tj. w Lisewie. Dobieszczyźnie, 
Kretkowie  oraz na boisko w Stęgoszy, Raszewach i Lisewie. 

Ponadto Burmistrz poinformował i jednocześnie zaprosił wszystkich na występ orkiestry,  
której koncerty będą odbywać się w Żerkowie, Chrzanie i Dobieszczyźnie. Orkiestrę 
prowadzi  żerkowianin pan Jarosław Ignaszak, obecnie mieszkający  w Krakowie. Poprosił 
sołtysów o rozpropagowanie imprezy. 
Pan Jakub Antkowiak – prezes „Zaścianka” przedstawił szczegółowy program imprezy, która 
odbędzie się 8 września 2013r, w parku przy Muzeum im. Adama Mickiewicza w Śmiełowie 
oraz rozdał plakaty w celu wywieszenia ich w poszczególnych miejscowościach sołeckich. 
Prezes Zaścianka - serdecznie zaprosił wszystkich w celu włączenia się w uczestnictwo 
bogatego programu imprezy nawiązującej do epoki, w której żył Pan Tadeusz główny bohater 
poematu Adama Mickiewicza.   
Radny Wojciech Raś – podziękował Burmistrzowi, Skarbnikowi i radnym za realizację 
inwestycji jaką jest wybudowanie sieci kanalizacyjnej w Chrzanie. 
Przewodniczący – przedstawił pismo członkiń Koła Gospodyń Wiejskich w Dobieszczyźnie,  
zwracających się o wyposażenie remontowanej sali wiejskiej w meble kuchenne i sprzęt 
gospodarstwa domowego. 
Burmistrz – odpowiedział, że sale wiejskie remontowane są przez gminę na cele publiczne  
i są wyposażane w niezbędny sprzęt tj. stoliki i krzesła, które mają służyć spotkaniom 
wiejskim. Pozostałe wyposażenie mieszkańcy realizują w własnym zakresie wypracowując na 
ten cel środki.  Gmina nie dołoży żadnych środków, ponieważ budżet nie przewiduje takich 
wydatków. Podkreślił, że w Dobieszczyźnie wykonano wiele dużych inwestycji oprócz 
gazyfikacji. 
Pan Wojciech Waszak – złożył na ręce przewodniczącego dwa pisma dotyczące:  

• wezwania do usunięcia naruszonego mojego interesu prawnego, 
• oświadczenia na sesji w dniu 27 sierpnia 2013r. w sprawie pisma Rady Miejskiej  

z dnia 11 lipca 2013r. Pan Wojciech Waszak będący na sesji przedstawił fragment 
oświadczenia i podkreślił, że ma nadzieję, że wszyscy radni zapoznają  z ich treścią. 

Radny Janusz Szóstek – zapytał, co z budynkiem po byłym przedszkolu jaka jest propozycja 
zagospodarowania obiektu? 
Burmistrz – najlepsza propozycja to jest wystawienie budynku do sprzedaży w stanie takim 
jaki jest. Było zainteresowanie, otworzeniem żłobka, przedszkola, ale osoby zainteresowane 
wycofały się i  żadna z propozycji nie została zrealizowana.  
Przewodniczący – zapytał, co z budynkiem po Policji? 
Burmistrz – odpowiedział, że rozważano różne wersje. Budynek można sprzedać, ale należy 
przygotować lokal dla Policji tj. dwa wymagane pomieszczenia (czyste i brudne). Obecne   
pomieszczenia są zbyt duże i niewykorzystane.  Podkreślił, że czeka na podpowiedz ze strony 
radnych w kwestii wskazania rozwiązania. 
Wiceprzewodnicząca – zaproponowała przeniesienie świetlicy socjoterapeutycznej do szkoły, 
ponieważ utworzone świetlice poza Żerkowem mieszczą się w szkołach. 
Burmistrz – do tej pory pomieszczenia w szkołach były wykorzystane maksymalnie, ale 
można dokonać w tej sprawie weryfikacji. 
Radny Janusz Szóstek – zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego i  radnego 
powiatowego, czy jest możliwość doprowadzenia do spotkania radnych powiatowych z terenu 
gminy Żerków z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie i naszą Radą w kwestii 
omówienia stanu technicznego dróg powiatowych i uporządkowania poboczy? 
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Przewodniczący – odpowiedział, że nie widzi problemu aby takie spotkanie zrobić  
w możliwie szybkim terminie. 
Radny Powiatowy Zygmunt Meisnerowski  - odpowiedział, że jest to dobry pomysł aby 
spotkać się w takim gronie i wypracować wspólne relacje co do podejmowanych decyzji 
odnośnie dróg powiatowych, i aby radni powiatowi z gminy Żerków podejmowali 
jednogłośnie decyzje co do zadań planowanych na naszym terenie. Podkreślił, że spotkanie 
powinno odbyć się jeszcze przed pracami nad  budżetem powiatowym na kolejny rok. Celem 
spotkania powinno być ustalenie priorytetów w zakresie realizacji zadań z zakresu 
drogownictwa. Poruszył także sprawę wybudowania sygnalizacji świetlnej na krzyżówce  
w Suchej, gdzie dochodzi do ciągłych kolizji drogowych. Sprawa sygnalizacji świetlnej,  
w kwestii której złożył interpelację została pozytywnie zaakceptowana przez Urząd 
Marszałkowski, ale Pan Marszałek oczekuje pomocy finansowej od lokalnych samorządów  
i zależy mu aby samorząd gminy Żerków też włączył się w partycypację tego zadania. 
Burmistrz – uważał, że na tym skrzyżowaniu nie powinno nic się zdarzyć, tam jest 
sygnalizacja świetlna, ale w jednym kierunku i po mimo tego, co jakiś czas dochodzi do 
wypadków z ofiarami śmiertelnymi. Dlatego prosi radnych o poparcie inicjatywy  
i wprowadzenia pełnej sygnalizacji, akceptując podjęte działania. Podał przykład akceptacji 
przez radnych zakupu agregatu prądotwórczego, który w ostatnim czasie był niezbędny do 
zasilenia stacji wodociągowej w Komorzu, ponieważ wystąpiła awaria transformatora oraz 
została uszkodzona linia energetyczna, którą trudno było zlokalizować. 
Radni zaakceptowali propozycję pomocy finansowej do wykonania sygnalizacji świetlnej  
w Suchej. 
Radny powiatowy Zygmunt Meisnerowski – poinformował, że dyrektor ZDP pan Marian 
Kaczmarek jest na urlopie i będzie dopiero w drugiej połowie września. 
Przewodniczący – podziękował w imieniu radnych za zaproszenia na oficjalne otwarcie 
kompleksu boisk sportowych „ORLIK” w Dobieszczyźnie wybudowanego w ramach 
programu „Moje Boisko 2012”, które odbędzie się 6 września 2013r. o godz. 10.00. 
 
Punkt 11 – Zamknięcie obrad sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
za udział i zakończył o 1235 sesję Rady Miejskiej Żerkowa. 
 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:     PRZEWODNICZYŁ: 
Teresa Szablewska           Przewodniczący Rady Miejskiej  
         Żerkowa 
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